
  

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 Θεσσαλονίκη, 10.03.2021 

 

Των:  Κυριάκου Βελόπουλου, Βουλευτή Λάρισας 

Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 

 

ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εξωτερικών  

 

 

ΘΕΜΑ:  «Μη τοποθέτηση Προξένου στο Γενικό Προξενείο Αργυροκάστρου» 

 

 

Κύριε Υπουργέ, 

 

Τον Σεπτέμβριο του 2020, απεχώρησε από το Γενικό Προξενείο Αργυροκάστρου ο Πρόξενος, κ. 

Λάμπρος Κακίσης. Αν και παρήλθαν έξι μήνες,  δεν αντικαταστάθηκε ο εν λόγω, με αποτέλεσμα το 

Προξενείο να παραμένει ακέφαλο, την στιγμή κατά την οποία, η δικαιοδοσία του καλύπτει τους 

νομούς Αργυροκάστρου, Αγίων Σαράντα, Δελβίνου, Πρεμετής, Τεπελενίου και Σκραπάρι, περιοχές, 

δηλαδή, που κατοικούνται από την Ελληνική γηγενή μειονότητα. Την στιγμή κατά την οποία: 

- Η ελληνική μειονότητα στην Αλβανία υφίσταται διακρίσεις εις βάρος της. 

- Η Ρουμανική προπαγάνδα δραστηριοποιείται έντονα στις περιοχές αυτές, με στόχο των 

προσεταιρισμό των Βλαχοφώνων Ελλήνων, παρέχοντας μεταξύ άλλων και υποτροφίες για 

σπουδές στο Βουκουρέστι, ενώ εξέδωσε και διανέμει βλαχορουμανικό λεξικό κ.λ.π. 

- Ο Πρωθυπουργός Ράμα ανακοινώνει τουρκικές επενδύσεις στο ιστορικό Αργυρόκαστρο, 

ενισχύοντας την τουρκική παρουσία στην περιοχή. 

 

…θεωρούμε αδιανόητη την ολιγωρία ή την αδιαφορία σας να παραμένει το Προξενείο του 

Αργυροκάστρου ακέφαλο. 

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

  

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

 

Πότε προτίθεσθε να τοποθετήσετε Πρόξενο στο Γενικό Προξενείο της Ελλάδας, στο 

Αργυρόκαστρο; 

 

 

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 
 
 
Κυριάκος Βελόπουλος 
 
Κωνσταντίνος Χήτας 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

4977

Ημερομ. Κατάθεσης:

10/3/2021




